



# 7 Days 6 Nights Jeju Island + Seoul

## 7天6晚济州岛+首尔

Tour Code / 团号: AKOR-D7/07

Valid from Mar - Sept 2020  
有效期从 2020 年 03 - 09 月

- **CITIES!**  
城市!
- ❖ Jeju Island - Yeongi - Jeonju - Suwon - Seoul - Incheon  
❖ 济州岛 - 燕歧 - 全州 - 水原 - 首尔 - 仁川
- **SLEEP!**  
住宿!
- ❖ **Hotel based on local 4+5 star accommodation (Final confirmation on similar standard)**
- ❖ **当地 4+5 星级 住宿酒店 (最后确认于同等级酒店为准)**
- ❖ Jeju Island 2N Best Western Hotel - 4\*      ❖ 济州岛 2晚 最佳西方酒店 - 4\*
- ❖ Jeonju 1N Roni Hotel - 4\*      ❖ 全州 1晚 罗尼酒店 - 4\*
- ❖ Suwon 1N Prumir Hotel - 5\*      ❖ 水原 1晚 普瑞米尔酒店 - 5\*  
*(For returning afternoon flight D7 505)*      *(仅限于回程中午航班 D7 505)*
- ❖ Incheon 1N Royal Emporium Incheon Airport Hotel - 4\*      ❖ 仁川 1晚 仁川皇家商场机场酒店 - 4\*  
*(For returning morning flight D7 507)*      *(仅限于回程早上航班 D7 507)*
- ❖ Seoul 2N Yongsan Ibis Styles Ambassador Hotel - 4\*      ❖ 首尔 2晚 龙山大使宜必思尚品酒店 - 4\*
- **EAT!**  
道地美食!
- ❖ Stewed Pork Rib with Tteokbokki + Season Side Dishes      ❖ 年糕粉丝炖排骨 + 季节小菜
- ❖ Abalone Seafood Hotpot      ❖ 鲍鱼海鲜火锅
- ❖ Black Pork Barbeque      ❖ 黑毛猪烧烤
- ❖ Pork Tonkatsu Set      ❖ 猪排饭套餐
- ❖ Bibimbap Set Meal      ❖ 全州拌饭套餐
- ❖ Mushroom Steamboat      ❖ 香菇火锅
- ❖ Sundubu Jjigae      ❖ 韩式泡菜豆腐锅
- ❖ Abalone Ginseng Chicken Soup      ❖ 养身鲍鱼人参炖鸡汤风味餐
- ❖ Manjok Ohyang Jokbal + Soba Noodle + Rice Cake Dumpling Soup + Rice      ❖ 满足五香猪脚 + 荞麦面 + 年糕饺子汤 + 白饭
- **SHOPPING SHOP!**  
购物站!
- ❖ Ginseng Showroom      ❖ 人参专卖店
- ❖ Local Cosmetics Shop      ❖ 当地彩妆专卖店
- ❖ Duty Free Shop      ❖ 免税店
- ❖ Healthy Liver Shop      ❖ 护肝宝专卖店
- ❖ Local Provision Shop      ❖ 当地土产店

### Day 1 Kuala Lumpur → Jeju Island (D)

- Depart to Jeju Island, Korea's most southern region.
- **Mysterious Road:** Where vehicles can move uphill although their engines are turned off. A truly fascinating optical illusion created by the road's surroundings!
- **Brick Museum** (include entrance + key ring): It's not Legoland, but it is a show of art galleries with various Lego fan clubs. The collections are rich and amazing.
- **Yongduam Rock:** A natural lava formation resembling a dragon head created by storming winds and waves over thousands of years ago.
- **Dongmun Market:** As a traditional market is one of the most representative markets in Jeju-do. The seafood

market here plays a pivotal role in Jeju-do.

吉隆坡 → 济州岛 (晚)

- 飞往韩国最大的岛屿 ~ 济州岛。
- **神奇之路**: 一个让人产生视觉疑惑的道路。即使熄灭了汽车引擎, 还能驶上斜坡的神奇现象。
- **积木艺术博物馆** (含门票 + 钥匙圈): 这里不是乐高乐园, 却是各种乐高迷会疯狂的精心作品展示艺术廊收藏的各种作品。在此我们不能错过品尝下午茶之彩虹吐司和饮料。
- **龙头岩**: 它犹如一条传说神话中的巨龙, 屹立于波涛澎湃的海岸边, 由汉拿山火山口喷出的熔岩在海上凝结而成。
- **东门市场**: 是一家拥有悠久历史的传统市场是济州道最具代表的市场之一。这里的海鲜市场在济州道具有举足轻重的地位, 规模庞大且品种齐全。

## Day 2 Jeju Island (B/L/D)

- **Seongsan Sunrise Peak** (include entrance): Jeju's top attraction – an extinct volcanic crater jutting out to the sea.
- **Seongeup Folk Village**: Is a “living” village of traditional houses where you can wander the thatched cottages and stone walls, walking tour of shooting site “Dae Jang Geum”.
- **O'Sulloc Green Tea Museum** (include entrance): Where you can learn about Korean tea culture, see tea items and tea sets, and purchase various types of tea, tea-related food and gifts.
- **Teseum Safari** (include entrance): It is a new concept theme park that displays the world's first wild animals, marine animals, flowers and birds as plush toys.
- **Sumokwon Theme Park** (include entrance 3D Trick Art Museum + to Ice Sculpture Gallery): Is an indoor museum and theme park combines the concepts of ice sculpture and 5D screen. The theme park also features illusion Bucket List 3D Art, where you can take photographs of yourself in the paintings.
- **Hero Drawing Show** (include entrance): An art performance graffiti that subverts everyone's imagination, using more than 10 kinds of art skills to depict the world's history, music.

济州岛 (早/午/晚)

- **城山日出峰**(含门票): 是突出于济州岛东部海岸的火山之一。由此观看风景, 美不胜收, 令人叹为观止。
- **城邑民俗村**: 被指定为韩国民俗资料保护区, 也是大长今的拍摄地。
- **噢! 雪绿茶博物馆**(含门票): 里边包含了茶文化的各方面介绍。您不仅能了解韩国品茶文化和各种茶具介绍, 还能购买到各式的雪茶及周边产品等。
- **泰迪熊野生博物馆**(含门票): 这是一个全新的概念主题公园, 将世界上第一批野生动物, 海洋动物, 花卉和鸟类展示为毛绒玩具。
- **树木园主题公园**(含门票进入 3D 艺术馆和冰雕馆): 是一个室内的博物馆和主题公园结合了冰雕和 5D 屏幕的概念。该主题公园还设有幻想遗愿清单 3D 艺术, 在那里你可以把自己的照片在画中。
- **涂鸦秀**(含门票): 一场颠覆大家想像的美术表演涂鸦, 运用 10 多种美术技巧于舞台上即席描绘世界上的历史、音乐、戏剧界英雄人物。

## Day 3 Jeju Island (1 hour) → Gwangju (165km) or Cheongju (20km) ❷ Yeongi (87km) ❷ Jeonju (B/L/D)

- Board a domestic flight back to Jeonju.
- **Bear's Tree Park** (include entrance): There are more than 1,000 species of more than 400,000 plants and flowers in the park, as well as animals such as koi, half-moon bears, and flower deer.
- **Jeonju Hanok Village**: Is a traditional Korean house that is preserved in situ. Most of them are still inhabited. After a few renovations, they are converted into traditional wine museums, arts and crafts museums, Korean medical museums, and tea ceremony homes. At here you can experience **Hanji Doll Making**.

济州岛 (1 小时) → 光州 (165 公里) 或者 清州 (20 公里) ❷ 燕歧郡(87 公里) ❷ 全州 (早/午/晚)

- 内陆航班返回全州。
- **熊树公园**(含门票): 园区内有 1,000 多种的 40 多万株花木, 以及锦鲤、半月熊、花鹿等动物。
- **全州韩屋村**: 是一整片原地保留的韩国传统建筑韩屋, 大部分都还有人居住, 少部分经历整修后改装成传统酒博物馆、工艺品展览馆、韩医文化馆、茶礼之家、韩纸院和民宿等。在这此您可以体验制作**韩纸玩偶**。

## Day 4 Jeonju (161km) ❷ Suwon (B/L/D)

- **Mt. Daedun** (include Cable Car): One of the most spectacular mountains in Korea. We will take a 5 minutes cable car ride followed by a walk up the steep stairs that leads to The Geumgang Suspension Bridge, which is 81 meters high and 50 meters long across. It is without a doubt one of Korea's most dramatic and memorable mountains to climb. The scenery here is breathtaking, which makes it a superb place for photo taking. **\*\* Remarks: Cable car subject to weather conditions or during maintenance period.**
- **Fruit Picking**: Experience season fruit picking fun. **\*\* Remarks: Subject to weather conditions.**

### 全州 (161 公里) ⇄ 水原 (早/午/晚)

- **大屯山公园**(含缆车): 欣赏大屯山的美丽, 以与朝鲜金刚山相似的美景而闻名。乘搭缆车(视天气情况而定)将带您登上山顶, 不要止步停在那里。进一步攀登, 您将获得视野的奖励, 并穿过连接两座山峰令人兴奋的吊桥, 以捕捉壮丽的景色。风景随着季节而变化, 从四周的绿色到秋天的光辉树叶, 再到白色的冬季仙境! 保证每次的到访都会带给您完全不同的感受与体验。 \*\*注意: 缆车因天气情况而定或维护期间而关闭。
- **果园采摘**: 您可体验摘季节性的水果乐趣。 \*\*注意: 采摘水果因天气情况而定。

### Day 5 Suwon (60km) ⇄ Seoul (B/L)

- **Gyeongbok Palace** (includes entrance with hanbok experience): The largest of the Five Grand Palaces during the Joseon Dynasty, famous worldwide due to its sheer size and unique architecture. (Closed on Tuesday)
- **Presidential Blue House** (Drive Pass): Is the presidential palace of South Korea. It is located in the northwestern part of Seoul City and faces Gyeongbok Palace.
- **Ginseng Showroom**: A widely acclaimed natural produce of Korea. Popularly known as 'Panax' meaning 'All Heal' in Greek, this of medicinal herb is a Must on your shopping list.
- **Local Cosmetic Shop**: Pick all your favorite Korean cosmetics in the multi-label **Cosmetic Shop** at a fraction of the price back home.
- **Namsan Tower** (include entrance + lift to Observatory): Is one of the Korea's famous sightseeing surrounding of scenic square can be seen hanging a variety of couple locks.
- **Duty Free Shop (DFS)**: Plethora of fashion and beauty trends in particular, duty free shops are a great way to purchase brand items with great price!
- **Gwangjang Market**: Is a wholesale market for fabrics such as hanbok and suits. Another reason why the market is famous because a gathering place for traditional snacks, if you like to eat Korean street stalls the most classic fish cake soup, fried rice cakes, small seaweed rolls, pancakes and etc.

### 水原 (60 公里) ⇄ 首尔 (早/午)

- **景福宫** (含门票 + 韩服体验): 它是朝鲜时代五大宫殿中最大的宫殿, 以其庞大规模和独特建筑风格而闻名。(每逢星期二休业)
- **青瓦台** (车游): 是韩国总统府, 坐落在首尔市西北部, 面向景福宫。
- **高丽人蔘专卖店**: 使元气旺盛的高丽人蔘, 是保健医疗效能居世界之冠的药材。
- **韩国彩妆店**: 价廉物美最热门的彩妆品 让您永远跟上时代潮流尖端。
- **南山塔** (含门票+缆车往展望台): 是韩国著名的观光点之一, 观景广场可以看到挂着各种各样的情侣锁。
- **免税店**: 韩国拥有大量的时尚和美容趋势特别是免税商店是以极好的价格购买名牌奢侈品的绝佳方式!
- **广藏市场**: 是出售韩服、西服等布料的批发市场。出名的另一个原因就是其一条传统小吃的聚集地, 喜欢吃韩国的街边摊最经典的鱼饼汤、炒年糕、小紫菜卷、煎饼等。

### Day 6 Seoul (B/L)

- **Healthy Liver Shop**: Hovenia Dulcis, or the Japanese Raisin Tree, is a common ingredient for Koreans in health drinks. Concoct into 'Huganbao', it is extremely helpful with detoxification of liver.
- **Myeongdong Market**: A widely popular shopping district with department stores.
- **Lotte World Theme Park** (include passport ticket): A world-class indoor theme park which is known as "South Korea Disneyland".

### 首尔 (早/午)

- **护肝宝专卖店**: 又名枳椇树果实, 能将人体内有害物质或低分子物质吸收并将之排出体外, 藉此提高肝脏再生及肝机能的效果。
- **明洞市场**: 享受购物乐, 这里不仅有经营服装、鞋帽、日用百货和化妆品等各种专卖店, 还有许多餐厅。
- **乐天世界主题乐园**(含门票自由券): 是一个世界级的室内主题乐园, 也被称为“韩国的迪斯尼乐园”。

### Day 7 Seoul (52km) ⇄ Incheon → Kuala Lumpur (B)

- **Seaweed Museum**: Is a brand that sells seaweed, so you can view the process of making laver.
- **Local Provision Shop**: Last minute souvenir and snacks for your loved ones at home.
- Transfer to airport and time to bid farewell to these exciting destinations and bring home wonderful memories of South Korea!

### 首尔 (52 公里) ⇄ 仁川 → 吉隆坡 (早)

- **海苔博物馆**: 专门贩售海苔的品牌, 所以您可亲眼看到紫菜製作过程。
- **韩国土产店**: 选购伴手礼, 这里贩售韩国土特产, 种类琳琅满目, 有泡菜、海苔、韩式饼干、糖果, 韩服公仔等, 应有尽有, 您可再此一次买足回台后致赠亲友的礼品。
- 送往机场乘搭飞机飞返吉隆坡。

**For returning morning flight (D7 507 0935-1520)**

**以下行程仅限于回程早上航班 (D7 507 0935-1520)**

**Day 6 Seoul (52km) ⇄ Incheon (B/L)**

- **Healthy Liver Shop:** Hovenia Dulcis, or the Japanese Raisin Tree, is a common ingredient for Koreans in health drinks. Concoct into 'Huganbao', it is extremely helpful with detoxification of liver.
  - **Myeongdong Market:** A widely popular shopping district with department stores.
  - **Lotte World Theme Park** (include passport ticket): A world-class indoor theme park which is known as "South Korea Disneyland".
  - **Seaweed Museum:** Is a brand that sells seaweed, so you can view the process of making laver.
  - **Local Provision Shop:** Last minute souvenir and snacks for your loved ones at home
- 首尔 (52 公里) ⇄ 仁川 (早/午)
- **护肝宝专卖店:** 又名枳椇树果实, 能将人体内有害物质或低分子物质吸收并将之排出体外, 藉此提高肝脏再生及肝机能的效果。
  - **明洞市场:** 享受购物乐, 这里不仅有经营服装、鞋帽、日用百货和化妆品等各种专卖店, 还有许多餐厅。
  - **乐天世界主题乐园**(含门票自由券): 是一个世界级的室内主题乐园, 也被称为“韩国的迪斯尼乐园”。
  - **海苔博物馆:** 专门贩售海苔的品牌, 所以您可亲眼看到紫菜製作过程。
  - **韩国土产店:** 选购伴手礼, 这里贩售韩国土特产, 种类琳琅满目, 有泡菜、海苔、韩式饼干、糖果, 韩服公仔等, 应有尽有, 您可再此一次买足回台后致赠亲友的礼品。

**Day 7 Incheon → Kuala Lumpur (B)**

- Transfer to airport and time to bid farewell to these exciting destinations and bring home wonderful memories of South Korea!
- 仁川 → 吉隆坡 (早)
- 送往机场乘搭飞机飞返吉隆坡。

**Disclaimer / 免责声明 :**

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.  
我们有权改变顺序或更改, 修正或改变行程, 如果有必要, 恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.  
所有航班及酒店乃暂定性, 最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.  
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。